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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Hajlandó végre érdemben segíteni a Kormány az egyik leg ősibb hungarikumunkat, a
magyar fűszerpaprikát? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A magyar nemzet számos tradicionális termékkel büszkélkedhet, amelyekr ől nem túlzás

állítanom, hogy évszázadok óta világhír űek. Ilyen például a Pick szalámi, a Tokaji Aszú, a

makói hagyma és a kalocsai paprika is . Szerencsére ezt a felsorolást nagyon sokáig lehetn e

folytatni . A mindenkori magyar kormánynak elévülhetetlen felel őssége van arra vonatkozóan ,

hogy mindent megtegyen e termékek fennmaradásában, min őségének megőrzésében .

2012-ben a Magyar Gasztronómiai Egyesület szervezésében egy paprikatesztre került sor,

amely négy értékelő segítségével arra igyekezett felhívni a figyelmet, hogy az egyi k

legalapvetőbb fűszerünk a legtöbb esetben, mennyire rossz min őségben kerül a bolto k

polcaira. Ami még borzasztóbb, de inkább már felháborító, hogy 19 mintavétel alkalmával –

amelyeket kisboltokból, szupermarketekbő l vagy éppen kéz alól szereztek be – kiderült, hog y

nem csak minőségi problémái vannak a hazai kínálat többségének, hanem azok még enne k

tetejében magyar termékként kerülnek forgalmazásba, annak ellenére, hogy külföldi

alapanyagokból, külföldön gyártották őket .



Időközben Suhajda Krisztián, akkor még országgyűlési képviselőként, napirend utáni

felszólalásában hívta fel a figyelmet a kalocsai fűszerpaprika minőségi romlásának tényére, és

kérte a kormányt, hogy tegyen meg mindent az egyik legkiemelkedőbb hungarikumunk

megvédése érdekében .

Eltelt három év és idén az MGE megismételte a tesztet, újabb neves értékel őkkel kiegészülve .

Ezúttal is 19 mintát vizsgáltak és az eredmény ezúttal sem volt kecsegtet ő, még ha

érzékelhető is volt némi javulást összességében. Hat fűszerpaprikát lehetett kivál ó

eredménnyel díjazni, illetve további hármat megfelel őnek. Ebbő l könnyű kiszámítani, hog y

10 olyan fűszerpaprikát vizsgáltak, amely egész egyszer űen nem megy át a minősítési rostán !

Ez egy hungarikum tekintetében óriási problémákat okozhat, hiszen nem csak a terméke k

marketing értékét veszélyeztetik, de egyik nemzeti kincsünk válhat bóvlivá .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, milyen lépéseket kíván tenni a

Kormány, hogy a teljes mértékben magyar fűszerpaprikákat megvédje és kiemelje a

silány termékek közül ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . október 27 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltá n
Jobbik
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